

學童免疫注射小組為小一學童、小五女童及小六學童接種疫苗事宜

敬啟者：

衛生署學童免疫注射小組將於 2020 年 6 月 1 日(星期一)到本校為小一學童、小五女童及小六學童接種疫苗。由於新型冠狀病毒疫情延遲復課，現懇請 貴家長留意以下安排，並於 5 月 25 日(星期一)班主任來電時回覆會否回校接種疫苗。安排詳情如下：

學生	時間	應接種的疫苗
小一女童	9：30am	白喉、破傷風、無細胞型百日咳及滅活小兒麻痺混合疫苗
小一男童	10：00am	麻疹、流行性腮腺炎、德國麻疹及水痘混合疫苗/麻疹、流行性腮腺炎及德國麻疹混合疫苗
小五女童	10：30am	人類乳頭瘤病毒疫苗

小一學童及小五女童

家長在接種日陪同學童並攜帶其所有免疫接種記錄到校及簽署同意書。如學童家長未能於接種當日陪同學童回校，家長需預先簽署同意書並交給委託人，然後由委託人陪同學童回校接種疫苗。

未能在校接種的學童會被轉介到學童免疫注射小組辦事處接種疫苗。

小六學童

小六學童如需接種白喉、破傷風、無細胞型百日咳(減量)及滅活小兒麻痺混合疫苗，安排會與小一及小五相同。學校會另行通知接種的日期及時間。

而從未接種/未有依期完成接種乙型肝炎疫苗和麻疹、流行性腮腺炎及德國麻疹混合疫苗的小六學童，便須補種。安排如下：

- 請所有小六學童家長將學生的免疫接種記錄副本(傳真或電郵)交回學校，讓學童免疫注射小組職員查核是否需要補種。
- 如經查核後學童需要補種，該小組會準備轉介信，由學校轉交需補種疫苗的學生家長。請家長帶備轉介信，陪同學童到學童免疫注射分處補種疫苗。

注意事項

為減低感染及傳播 2019 冠狀病毒病，接種疫苗當日將在學校配合下實行以下感染控制措施：

- 所有參加接種的學生和學校職員均需佩戴口罩。
- 學校職員會為到校的家長及學童量度體溫及安排潔手，並詢問家長和學童過去 14 天的外遊記錄或接觸史。
- 學童在指定時間分批接種疫苗。
- 接種疫苗當日發燒，或/及過去 14 天有外遊記錄或有 2019 冠狀病毒病接觸史的學童及其陪伴者，不應到校參加是次接種。

如有疑問，請致電 2476 2414 與班主任或黃霏嵐老師查詢。

此致

貴家長

校長劉強謹啟

二零二零年五月十九日

Measles, Mumps, Rubella & Varicella Immunisation for P.1 Students,
Human Papillomavirus Vaccine Immunisation for P.5 Female Students
and Measles, Mumps & Rubella/Hepatitis B Immunisation for P.6 Students

Dear Parents/Guardians,

The School Immunisation Team (SIT) of the Department of Health will visit our school on 1st June, 2020 (Monday) to give immunization to P.1, P.5 (girls) and P.6 pupils. With the deferred class resumption in all schools in Hong Kong due to the outbreak of coronavirus disease 2019 (COVID-19), we sincerely seek your support to the vaccination arrangement detailed below and your reply to the class teacher on whether you will attend the vaccination at school when they call you on 25th May, 2020 (Monday). The details are as below:

Pupils	Time	Immunisation Recommended
P.1 (girls)	9 : 30am	Diphtheria, Tetanus, acellular Pertussis & Inactivated Poliovirus Vaccine
P.1 (boys)	10 : 00am	Measles, Mumps, Rubella & Varicella (MMRV) / Measles, Mumps, & Rubella (MMR) Vaccine
P.5 (girls)	10 : 30am	Human papillomavirus vaccine (HPV)

P.1 Students and P.5 Female Students

Parents should bring along all the immunization record of the student when accompanying their child back to school with the consent form. If parents cannot accompany student back to school on the vaccination day, parents can sign the consent form and give it to the companion who will then bring the child to school for vaccination.

Student who cannot receive vaccination at schools will be referred to SIT sub-offices to have vaccination.

P.6 Students

The arrangement for P.6 students who require dTap-IPV immunisation will be the same as that for P.1 and P.5. School will inform of the vaccination date and time separately.

On the other hand, P.6 students who have not completed the vaccination of HBV and /or MMR according to the immunization schedule are required to have mop-up vaccination. The arrangement is as below:

- **Please submit the copy of immunization record of your child to school by fax or email for SIT staff to check whether mop-up is needed.**
- If it is checked to be required, SIT will issue referral letter to those students requiring mop-up vaccination via school. Please bring the referral letter and accompany your child to SIT sub-offices for the mop-up vaccination.

Points to note

To minimize the risk of contracting and spreading COVID-19, the following infection control measures will be taken in cooperation with schools on the vaccination day:

- All attending students and staff should wear a surgical mask.
- School staff will perform temperature checking and had hygiene for attending parents and students and enquire about their travel history or contact history in the past 14 days.
- Students will be arranged in batches to receive vaccination at designated timeslot.

If you have any enquiries, please contact the class teachers or Miss Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,

Mr Lau Keung
Principal